
   

Motion 5: Prioriteringar på förbundskansliet 

  
Motionen yrkar på att: 

  

• Att årsmötet fattar ett beslut som kräver fokus på att lösa de grundläggande 

administrativa funktionerna i vår tävlingsverksamhet. 

• Att årsmötet 2025 får en redovisning av de åtgärder som vidtagits och en 

bedömning av vad som eventuellt återstår för att säkra de grundläggande 

administrativa funktionerna. 

 

Styrelsen föreslår förbundsmötet: 

 

Att yrka avslag till motionen. 

  

 

Styrelsens utlåtande: 

  

Det är viktigt att notera att Svenska Tyngdlyftningsförbundet under 2024 

påbörjar lanseringen av plattformen Sportdata som är det som efterfrågas i 

motionen. Denna plattform kommer att användas för tävlingar, licenser, event, 

resultat, tabeller och ranking.  

 

Målet är att effektivisera administrationen för tävlingar och licenshantering, 

samt att underlätta för föreningar att arrangera och delta i tävlingar. 

Plattformen kommer att erbjuda en rad funktioner, inklusive eventhantering, 

licenshantering, tävlingsverktyg samt tabeller och ranking. Implementeringen 

kommer ske successivt men skyndsamt. Denna satsning är en viktig del av vårt 

arbete för att säkra de grundläggande administrativa funktionerna i vår 

tävlingsverksamhet och bör därför prioriteras. 

  

Arbetet är helt enkelt i gång och det är av denna anledning som styrelsen 

föreslår förbundsmötet att avslå motionen. Vi är fast beslutna att fortsätta att 

utveckla och förbättra vår tävlingsverksamhet, och lanseringen av Sportdata är 

ett viktigt steg i denna riktning. 

 

  



   

   
Motion om prioriteringar på förbundskansliet  

Bakgrund 

Svenska Tyngdlyftningsförbundet har under de senaste fem åren stått inför omfattande 

utmaningar och genomgått betydande förändringar. Vi har bytt kontorsadress, 

generalsekreterare och vår idrottsliga status. Numera räknas vi som ett stort förbund inom 

Riksidrottsförbundet (RF), vilket medför många fördelar. 

 
Vi har också tagit oss igenom en pandemi, vilken tvingade fram snabba lösningar som kan få 

långsiktiga konsekvenser. Därför anser vi att det är viktigt med en noggrann inventering och 

analys av var vi står idag som förbund. Hur ser situationen ut för våra klubbar? Hur fungerar 

rekrytering och tävlingsförberedelser? Vilka projekt och utmaningar står förbundet inför de 

närmaste åren? Hur ser kärnverksamheten ut? 

 
Motivering 

 
Kärnverksamheten består alltid av träning och tävling, med klubbarna som bas. Från denna 

grund kan vi bygga vidare. Det är avgörande att vi har tränare och ledare i klubbarna som är 

utrustade med de rätta verktygen och strukturerna för att behålla och utveckla intresset för 

tyngdlyftning. 

 
Det är viktigt att förbundskansliet fokuserar på och upprätthåller kärnan i vår verksamhet. 

Administration, utveckling och kommunikation kring licenser, allsvenskan och elitserien, 

tävlingsresultat och ranking måste anses som grundläggande. Detta oavsett hur mycket man 

önskar ägna sig åt utbildning och RF- projekt. 

 
Vi står inför en utveckling där RF avvecklar IT-stödet, vilket påverkar oss i enlighet med 

besluten från RIM 2021 och 2023. Fokus måste ligga på att lösa dessa administrativa 

utmaningar. 

 
Yrkande 

 
Vi yrkar därför på följande: 

 

• Att årsmötet fattar ett beslut som kräver fokus på att lösa de grundläggande 

administrativa funktionerna i vår tävlingsverksamhet. 

• Att årsmötet 2025 får en redovisning av de åtgärder som vidtagits och en 

bedömning av vad som eventuellt återstår för att säkra de grundläggande 

administrativa funktionerna. 



   

Slutsats 

 
Vi anser att dessa åtgärder är nödvändiga för att säkerställa att Svenska 

Tyngdlyftningsförbundet kan fortsätta att utvecklas och växa. 

 
Stockholm 2024-02-01 
 

 
Stockholm Tyngdlyftningsförbunds styrelse genom 

ordförande Helena Havlund 

 
 


